
 
   

 
HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY FORMANNSKAP 
 
 
 
Den 12.10.2009  ble det avholdt møte i Måsøy formannskap. Møtet ble avholdt på 
rådhuset – orførerens kontor. 
 
Møtet var berammet med sakliste den 06.10.09 og formannskapets representanter var 
innkalt med sakliste samme dag.  Vararepresentantene ble tilstillet saklisten til 
orientering.  
Videre ble saklisten sendt etatsjefene og politiske partier i kommunestyret, pressen, 
oppslagsstedene m.fl. 
 
Rådmannens utredning/innstilling – unntatt sak 31/09 og 34/09 -  ble utsendt den 
06.10.09 til de samme som fikk tilsendt saklisten. 
 
 
Frammøtt var: 
      1. Fung. ordfører John Aase (A/SV) 
      2. Repr.  Kjell Larsen (A/SV) 
      3. Vararepr. Roy-Arne Andersen (A/SV) 
      4. Vararepr. Gudleif Kristiansen (SP) 
      5. Repr. Anne Karin Olli (H/Frp.) 
           
 
Møtet ble satt kl.  10.00 . 
 
Videre deltok rådmann Aina Borch og konsulent Eli Moe. 
 
Følgende ble utlevert på møtet: 
 

• Rådmannens utredning/innstilling til sakene 31/09 og 34/09 (unndr. off.) 
• Tilleggsakliste og utredning til tilleggssakene.
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31/09 Unntatt offentlig ofl §13 Ofl §13 
ETTERGIVELSE RESTANSER KOMMUNALE AVGIFTER  
 
Saka er unndratt offentligheten og legges ikke ved hovedutskrifta. 
 
  
32/09  
LEDERAVTALE  
 
 
Ordførerens innstilling: 
Formannskapet vedtar den fremlagte arbeidsavtalen for rådmannen. Tilsvarende arbeidavtaler utarbeides for 
etatslederne. 
 
Behandling: 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Saken utsetttes. 
 
 
  
33/09  
HØRING - FORSLAG TIL RETNINGSLINJER FOR BRUK AV MINERALER STATEN  
HEVDER EIENDOMSRETTEN TIL I TRADISJONELLE SAMISKE OMRÅDER 
 
Ordførerens innstilling: 
Måsøy formannskap viser til Sametingets eksp. av 10.06.09. 
 
Sametingets forslag til ”Retningslinjer for bruk av mineraler staten hevder eiendomsretten til i tradisjonelle 
samiske områder” er ikke i samsvar med de forutsetninger som lå til grunn da Stortinget behandlet og vedtok 
mineralloven. 
 
Måsøy formannskap vil derfor ikke uttale seg til nevnte retningslinjer. Måsøy formannskap anmoder derimot at 
Sametingsrådet trekker sitt forslag og fremmer eventuelle retningslinjer i tråd med Stortingets forutsetninger. 
 
Behandling: 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Ordførerens innstilling vedtas, dog strykes siste setning. 
       Enst. vedt. 
 
  
Sak 34/09 er innstillingssak til kommunestyret og legges ikke ved hovedutskrifta.  
 
 
  
35/09  
ØYTUNJORDET GNR 10/22  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet vedtar at Måsøy kommune tilbyr firmaet A. Jørgensen og Sønner å kjøpe eiendommen 
”Øytunjordet”, Gnr 10/bnr 22 til en kostnad á 75 000 kr.  
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Kostnaden dekkes inn over ubundne investeringsfond. 
 
Behandling: 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas, dog endres beløpet til kr. 150.000,- . 
 
        Enst. vedt. 
 
 
  
Sak 36/09 er innstillingssak til  kommunestyret og legges ikke ved hovedutskrifta. 
 
 
  
Sak 37/09 er innstillingssak til  kommunestyret og legges ikke ved hovedutskrifta. 
 
 
 
  
38/09  
SAMFERDSELSPLAN FOR FINNMARK 2010 - 2013 - UTTALELSE 
 
Rådmannens innstilling: 
Måsøy kommune slutter seg til vedtatt høringsuttalse i Vest Finnmark regionråd 1.10.2009, og vil i tillegg 
tilføye følgende: 
 

1.   Rv 889 
      Måsøy kommune vil presisere at strekningen Kokelv – Snefjord, Rv 889, er i særdels dårlig forfatning. 

Strekningen er en del av Nasjonale Turistvegers satsing i Finnmark, i tillegg transporteres det mye 
gods på strekningen. Strekningen må ha høy prioritet når det gjelder oppgradering, og Måsøy 
kommune ber om at asfaltering av strekningen må komme i gang allerede i 2010.  
 

2.      Dagpendlerrute  
           

Måsøy kommune vil på det sterkeste anmode Finnmark fylkeskommune om å snarest se på løsninger 
for å etablere en dagpendlerrute Havøysund – Hammerfest/Forsøl.   Dette vil kunne gi Måsøy 
kommune en mulighet til å ta del i ringvirkningene rundt den positive utviklingen i Hammerfest, i 
tillegg vil det gi våre ungdommer mulighet til å bo hjemme under utdannning. Ettersom ungdom er den 
viktigste ressursen vi har til å utvikle et fortsatt robust og levedyktig samfunn, anser vi at dette kan 
være en løsning for å sikre at ungdom kan bo i Måsøy og jobbe i Hammerfest.  

 
3.      Havøysund havn   

Havøysund havn er i ferd med å mudres, og har et stort potensiale som en fremtidig støttehavn for 
havnene i Hammerfest og Honningsvåg. For å utvikle havna ytterligere, vil det være avgjørende at det 
etableres en molo i Hallvika. Havøysund havnevesen er i gang med å forprosjektere tiltaket, og det vil 
være av betydning at Finnmark Fylkeskommune bidrar til realisering av prosjektet når det er klart. 

                                                                            

 
 
Behandling: 
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Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 

      Enst. vedt.            

 
 
 
  
Sak 39/09 er innstillingssak til kommunestyret og legges ikke ved hovedutskrifta. 
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